
 

 

 
 
 
 
 
  
  
 
  

  
  

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
SIGTUNA BASKETBOLLKLUBB 

2023-2024 
  
  
Styrelsen för Sigtuna Basketbollklubb avger härmed följande berättelse för verksamhetsåret 
2023-2024.  
 
 
  



 

 

I. STYRELSE 

  
Styrelsen har under året haft följande sammansättning: 
  
Ordförande  Tanja Mancilla  
Kassör  Jenny Björk 
Sekreterare  Carl-August Gustén 
Ledamöter Pontus Johansson, Fredrik Raschke samt Micaela Molin. 
  
Revisor   Direct Office 
Revisor (supp) vakant 
 
Valberedning  Angelica Rylander 

 
 II. STYRELSENS ARBETE 
  
Styrelsemöten 
Styrelsen har under året haft elva protokollförda möten, samt ett nära samarbete och 
informella möten. Styrelsemöten har skett både som fysiska och digitala möten.  
  
Det är en utmaning att få engagemang från alla medlemmar i klubben. Fler medlemmar som 
bidrar skulle leda till att arbetet sprids ut över flera medlemmar och att var och en kan lägga 
engagemanget på en rimlig nivå.  
 
Styrelsen har under året anordnat två tränarmöten. 
 
Information till medlemmar 
All information har under året delgivits via e-post, hemsidan, Whatsapp, SMS samt via ledare 
till medlemmar. Grupper på Whatsapp för ledare och tränare finns runt varje lag vilket har 
underlättat kommunikationen. Laget.se funkar som en gemensam plattform för medlemmar, 
lag och aktiviteter. 
  
Medlemsantalet 
Föreningen har 220 aktiva spelare varav 200 är ungdomsspelare.   
  



 

 

III. ÅRSBOKSLUT 

Inför säsongen anställdes en klubbchef på halvtid för att höja kvaliteten på föreningens 
träningar liksom kompetensen hos föreningens tränare. Under året har föreningen genom 
detta kunna erbjuda skillsträningar för ett antal lag och camper under loven.  
 
Föreningen har fått fler sponsorer, både för fleråriga samarbeten och individuella stöd till 
klubben eller enskilda lag. Caféverksamheten har återupptagits vilket gett intäkter och ett 
särskilt bidrag från basketförbundet och Generation Pep gjorde det möjligt att grundutbilda i 
stort sett alla aktiva tränare.  
 
Intäkterna från medlemsavgifterna har ökat marginellt, samtidigt har kostnader för 
ledararvoden, hyra, serier och cuper ökat.  
 
Kostnader har också ökat för marknadsföring och revisor då föreningen tecknat avtal med en 
extern revisionsfirma. Den huvudsakliga kostnadsökningar har varit kostnader för löner, 
arvoden och arbetsgivaravgifter som ökat med 285 000 kr.  
 
Året slutar på ett underskott. För att hantera detta underskott har satsningen på en klubbchef 
avbrutits.  
 
För detaljer hänvisas till bifogade balans- och resultatrapporter 2023-2024.  
  

IV. SPONSORVERKSAMHET SÄSONGEN 2023-2024 

Utan sponsorer går det inte att driva en idrottsförening i dagens läge. Föreningen söker 
ständigt nya samarbetsparter. Här nedan följer en presentation på företag och/eller föreningar 
som gjort det möjligt för oss att bedriva vår verksamhet: 
  
SigtunaHem AB 
Maleon AB 
Vi är Valsta 
Sigtuna Dental 

Märsta Centrum 
Sigtunagrillen 
Café Valvet 
Sigtuna Sport och Uteliv 

 
Exempel på aktiviteter där föreningen bidragit är utdelning av SigtunaHems tidning Glimten, 
arbete vid områdesdagar för SigtunaHem samt ett antal aktiviteter för Vi är Valsta.  
 
 
  



 

 

V. BERÄTTELSER FÖR LAGEN INOM SIGTUNA BBK 
 
Basketskolan 
Antal aktiva spelare under säsongen: 
Under säsongen har ungefär 25 spelare varit aktiva. 
 
Tränare 
Sedan årsskiftet har basketskolan en huvudtränare med stöd av två ungdomstränare.  
 
Kort om säsongen: 
Basketskolan har haft träningar två gånger i veckan, i Steningehallen och i Sigtuna, med god 
uppslutning på båda ställena. En marknadsföringskampanj i inledningen av säsongen gav 
resultat. Ungefär 15 spelare bildade denna säsong ett eget lag och lämnade basketskolan.  
 
Den största utmaningen för laget, sedan en huvudtränare kom in, är att få in ännu fler spelare. 
En ny marknadsföringskampanj behövs hösten 2024.  
 
Tyvärr kunde inte det tredje träningstillfället i Valsta fortsätta denna säsong på grund av får 
få tränare.   
 
Flickor Pojkar 2014/2015 
Antal aktiva spelare under säsongen: 
Vi har varit ca 15 aktiva spelare under säsongen, det har tillkommit en del löpande under 
säsongen och flera nya har testat på.  

Tränare:  
Två ungdomstränare tillsammans med en huvudtränare har tränat gruppen hela säsongen. 
Laget har haft en lagledare som hjälpt med praktiska uppgifter såsom kallelse till matcher 
mm.  

Kort resumé om säsongen:  
Laget har haft två träningar i veckan, onsdagar i Sankta Gertrud och lördagar i 
Steningehallen. Det har varit god uppslutning på båda träningarna under året. Laget har även 
spelat sina första matcher under den här säsongen. Till nästa år kommer laget att delas upp i 
ett flick och ett pojklag.  

Utmaningar:  
Utmaningar som har funnits är att få ut marknadsföringen för laget, utbilda föräldrar i hur det 
är att ha barn aktiva i en föreningsidrott samt få ihop en grupp blandat med både flickor och 
pojkar.  

Till säsong 2024/2025 behövs mer marknadsföring av laget för att få in fler spelare.  

  



 

 

FU12 (Flickor födda 2012-2013) 
Antal aktiva spelare under säsongen:  
Under säsongen har vi haft 22 tränande tjejer varav tre st nya. Tyvärr så har vi även haft en st 
som slutade.  

Tränare och lagledare: 
Laget har fem tränare och två fystränare. Laget har inte lagledare vilket är en utmaning som 
man hoppas lösa snarast möjligt.  

Kort om säsongen: 
Laget tränar tre gånger i veckan. Matcher har spelats i serie Easy Basket nivåer mellan och 
svår. Under maj månad var laget med och spelade i Eskilstunacupen vilket tjejerna tyckte var 
väldigt roligt, F12 gick till semifinal i A-slutspel. Laget har även åkt och tittat på Uppsala 
baskets herrar i samband med julbord på IKEA Uppsala. 

Vi har från förra året lyckats bli en större träningsgrupp så det är jättekul. I och med det så är 
också nivåskillnaderna enorma och det är en utmaning att se till att alla får den coachning de 
behöver.  

PU11 och PU12 (Pojkar födda 2012-2013) 
Antal aktiva spelare under säsongen: 
Cirka 24 spelare (27 spelare är inskrivna i laget) 

Tränare och lagledare: 
Laget har haft en huvudtränare under säsongen. Det har varit oregelbundet gällande 
assisterande tränare vilket har skapat en hög press. Laget har en administrationsansvarig och 
en kassör. 

Kort om säsongen: 
Laget har haft träningar tre gånger i veckan och har spelat Easy Basket 4 mot 4 på nivå 
mellan och lätt samt 5 mot 5 på nivå lätt/mellan under våren. Den andra gruppen har 
utvecklats mycket under våren och vunnit 2 av 8 spelade matcher. 

Laget har framför allt utmaning på tränarsidan till de två träningsgrupperna vilket behöver ses 
över till nästa säsong. Laget behöver också fortsatt vara delat i två träningsgrupper då det är 
hög nivåskillnad mellan spelarna.  

  



 

 

FU13 och FU14 Flickor födda 2010/2011 
Antal aktiva spelare under säsongen: 
Vi har varit ca 20 aktiva spelare under säsongen, det har tillkommit en del löpande under 
säsongen och några nya har testat på.  

Tränare:  
Laget har haft flera olika tränare under säsongen men har nu fått en ny headcoach som har 
haft hand om cuperna för året och träningarna från april månad.  

Kort resumé om säsongen:  
Laget har haft 4 träningar i veckan, måndagar och onsdagar i Steningehöjdens sporthall, 
tisdagar (skills) i Tingvalla och torsdagar i Valsta sporthall. Det har varit god uppslutning på 
båda träningarna under året. Laget har spelat i två olika serier under året, FU13 och FU14, 
och några tjejer har också hjälpt till hos FU15 och de äldre tjejerna. 

Laget har varit i väg på två cupper, en i Eskilstuna och en i Göteborg.  

Utmaningar:  
Den främsta utmaningen som funnits är att laget har haft många olika tränare. Det har 
bidragit till att det varit lite stökigt i laget under året. Men nu i slutet på säsongen har laget 
fått en trygg punkt i sin nya tränare. 

PU13 och PU14 Pojkar födda 2010 och 2011 
Antal aktiva spelare under säsongen: 
Ca 20 aktiva spelare delat på två lag.  

Tränare och lagledare: 
Laget har haft fyra tränare och en ungdomsledare, samt en ledarstab om tre personer.  

Kort om säsongen: 
Båda lagen har utvecklats fantastiskt under året. P11 spelade nivå 4 och vann serien. P10 
spelade nivå 2 och hamnade i mitten. Killarna är dedikerade och kommer på alla träningar. 
Laget har tränat 3 ggr/vecka. Laget spelade Lions cup samt Eskilstuna cupen där P11 gick till 
1/8-dels final i A-slutspelet och P10 till 1/4-dels final i B-slutspelet. 
 
Inför nästa säsong ska laget se över antalet tränare samtidigt som det behövs en person som är 
ansvarig för utveckling och laganda.  
  



 

 

DU16 (Flickor födda 2007, 2008, 2009) 
Antal aktiva spelare under säsongen: 
Under säsongen har vi haft 15-20 tränande tjejer. Majoriteten av spelare är födda 2008-2009. 
 
Tränare och lagledare: 
Laget har haft en huvudtränare och tre assisterande tränare, samt en ledarstab om tre 
personer.  

Kort om säsongen: 
Laget har tränat 3 gånger i veckan med två nivåindelade grupper (Röd och Svart) samt 
gemensamma träningar under höstterminen. Efter årsskiftet fick åldersgruppen färre halltider 
vilket resulterade i en justering i träningsupplägg, laget har under vårterminen tränat 
gemensamt med nivåanpassning. 
 
Laget har under hösten haft en gemensam lagaktivitet med fokus på basketteori, laganda, 
spelsystem och umgänge.  
 
Matcher har spelats i nivå 3 och vänskapsmatcher. Därtill har laget spelat USM, Lions 
cup och Göteborgsfestivalen som avslutning på säsongen. 
 
Vi har haft en stor träningsgrupp med skiftande nivåer, flera spelare har slutat och nya spelare 
har anslutit under säsongen. Vi har lagt stort fokus på utveckling och att höja nivån i 
laget, arbetat med nivåanpassade träningar i den mån det funnits möjlighet.  
 
PU15 (Pojkar födda 2008-2009) 
Antal aktiva spelare under säsongen: 
Under säsongen har vi haft 19 spelare. 
 
Tränare och lagledare: 
Laget har haft en huvudtränare och en assisterande tränare, samt två lagledare. 
 
Kort om säsongen: 
Laget har tränat tre gånger i veckan. Matcher har spelats i Motala Cup, seriespel (nivå 2 och 
3) samt Lions Cup. I seriespel i nivå 2 hamnade laget på en andra plats och i nivå 3 på första 
plats. 
 
Trots en relativt stor trupp har laget, tack vare vår nya tränare, tagit ett stort steg och 
utvecklats både som lag och individuellt. För att öka spelarnas matchtid och deras 
individuella spelutveckling anmäldes två lag för seriespel i två olika nivåer. Under säsongen 
fick även vissa spelare möjligheten att spela matcher med HU17, HU19 och herrlaget.  
  



 

 

HU17/HU19 (pojkar födda 2004-2007)   

Antal aktiva spelare under säsongen: 
Laget har ungefär 16 aktiva spelare. 

Tränare och lagledare: 
Laget har en huvudtränare och en lagledare. 

Kort om säsongen: 
Laget har tränat tre gånger i veckan tillsammans med herrlaget. Laget har under säsongen 
spelat i HU19 Nivå 2 och även i HU17 nivå 2. Laget slutade på en förstaplats i HU19 och på 
en andraplats i HU17. Under säsongens senare del spelade laget i Stockholmsseriens slutspel 
för HU19 och i Lions i serien. Säsongen inleddes med Motala cup. HU19 har spelat USM där 
de kom till omgång 3. Laget spelade en omgång i Uppsala, klubben arrangerade en omgång 
hemma i Steningehöjdens sph och omgång 3 spelades i Malmö. I maj åkte HU19 till 
Basketfestivalen i Göteborg. 

Sedan förra säsongen minskade laget något i antal aktiva spelare, skola och andra åtagande 
distraherar. Några spelare bytte klubb inledningsvis men har återvänt under året vilket är 
väldigt positivt. Sammanhållningen är fortsatt väldigt bra i laget. 

Damlag 
Antal aktiva spelare under säsongen: 
Inledningsvis hade laget ungefär 15 aktiva spelare. Laget bestod av en bredd av spelare i 
åldrarna 14-44 - spelare som spelat på hög nivå och spelare som endast spelat i sin barndom, 
spelare som fortfarande var aktiva i klubbens ungdomslag och spelare som inte idrottat på ett 
tiotal år. De allra flesta hade andra åtaganden inom klubben, främst som ledare och/eller 
spelare i klubbens ungdomslag. 
 
Tränare och lagledare: 
Laget hade en huvudtränare och en lagledare. 
 
Kort om säsongen: 
Inför säsong 2023/2024 startades ett damlag i Sigtuna BBK. Laget anmäldes till 
Stockholmseriens division 4 och hade varierad framgång i sitt matchspel. 
 
En bit in på säsongen började engagemanget sjunka drastiskt från lagets medlemmar. Delvis 
berodde detta på att medlemmarna hade olika förväntningar och åsikter om lagets mål, syfte 
och filosofi. Delvis berodde det på att andra åtaganden i klubben och/eller familjelivet 
behövde prioriteras.  

Laget kämpade ett antal månader med lågt deltagande på träningar och lågt deltagande på 
matchspel, så pass att klubben gång på gång riskerade böteskostnader på grund av Walk 



 

 

Over. Efter att lagmedlemmarna pratat om lagets utmaningar och dela sina tankar om det 
egna deltagandet och lagets framtid, framkom att flera önskade ett fortsatt damlag men att det 
egna engagemanget inte kunde prioriteras. På basis av detta beslutade ledarstaben och 
representanter ur styrelsen att avveckla laget och dra sig ur serien.   

Herrlag 
Antal aktiva spelare under säsongen: 
Ungefär 15 aktiva herrlagsspelare varav hälften också spelar i HU19.  
 
Tränare 
Laget har en huvudtränare och en lagledare.  
 
Kort om säsongen: 
Laget har tränat tre gånger i veckan tillsammans med HU17/19. Laget har under säsongen 
spelat division 2 och på en åttonde plats. 
 
Utmaningar: 
Laget är väldigt ungt och de allra flesta spelarna är 18 år och yngre vilket är en utmaning i 
seniorserien. Det har varit en utmaning att de få spelare som är äldre och mer erfarna inte har 
deltagit lika regelbundet som de yngre spelarna.  
 
  



 

 

VI. LOKALER 
 
Steningehöjdens Sporthall 
Klubben har sedan sommaren 2014 sin hemmahall och förråd i Steningehöjdens idrottshall  
I hallen finns bra möjlighet att driva cafeteria vilket bidrar till sammanhållning inom klubben 
och pengar till lagkassorna. 
  
Andra hallar 
Verksamheten har också bedrivits i St Gertruds skola, Tingvallaskolan, Sigtuna Fritidscenter, 
St Perskolan och Valsta sporthall. Vid några tillfällen har träningar hållits också i andra av 
kommunens lokaler vilket varit uppskattat för att prova nytt.  

VII. ÖVRIG VERKSAMHET OCH KONTAKTER 

  
Café  
Efter en längre tid utan caféansvarig togs verksamheten upp efter jul med god framgång. Nya 
rutiner arbetades fram tillsammans med schema för bemanning.  
 
Kontakt med Stockholms Basketbollförbund 
Ordförande, kassör samt Jessica Himo har varit Sigtuna Baskets kontaktpersoner gentemot 
Stockholms Basketbollförbund.  
  
Lovbasket 
Basket på loven har erbjudits i form av camper för betalande deltagare. Regelbundet har 
också BasketSportis arrangerats i samarbete med kommunen för klubbens spelare. Dessa 
open courts varit öppna för kommunens barn och ungdomar.  
  
Avslutning 
Gemensam avslutning arrangerades för samtliga lag i slutet på maj. 
 
Ett stort tack till alla spelare, ledare, tränare och föräldrar för en härlig säsong!! 
  
  
Styrelsen i Sigtuna Basket, juni 2024 


